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Vážení, 

 

dovolte, abych Vás seznámil s prací MR za uplynulý rok. Rada se schází 

pravidelně každý měsíc, účast jednotlivých členů je vysoká. Zápis z každé MR je 

odsouhlasen a pověšen na náš web. 

 

OMS má k dnešnímu dni celkem 208 členů, stav členů mírně roste. Každý rok 

se nám daří realizovat zkoušky uchazečů o první lovecký lístek, z loňského kurzu 

absolvovalo 6 uchazečů, v letošním je 14 budoucích myslivců. 

 

Tak jako každý rok i v letošním roce proběhlo hodnocení trofejí ulovené zvěře 

skoro ze všech honiteb okresu. Můj osobní dojem je, že srnčí a mufloní zvěř 

stagnuje a kvalita vysoké a hlavně dančí zvěře je na vysoké úrovni. 

 

Chci poděkovat jednatelce p. Kopecké za její nasazení a zvládnutí chodu OMSu. 

 

V minulých Ietech se povedlo realizovat několik oprav našeho domu v Trmicích 

/vodovod, střecha, toaleta/. V letošním roce bude opravena fasáda a mříže na 

oknech.  Za údržbu budovy bych rád poděkoval p. Sirému a Nowakovi. V 

budoucích letech nás čeká optimalizace topení budovy. 

 

OMS hospodaří pravidelně s vyrovnaným rozpočtem.  

 

Za získání dotací na chod OMSu bych rád poděkoval! p. Lescheové a p. Frýbové.  

S výsledky loňského roku a návrhem rozpočtu na tento rok Vás seznámí p. Machačová. 

Vysokou úroveň má naše kynologie, s detailním popisem vás seznámí p. Frýbová. 

Rád bych také poděkoval p. Hokešovi za střelecké závody. 

Proběhlo také naše Vánoční myslivecké troubení v Muzeu Ústí nad Labem a  

také jsme se zúčastnili Noci muzeí a kostelů. Za obě akce děkuji p. Freibergovi. 



 

Předseda OMSu se podílí na setkávání Krajské koordinační rady, která se 

nepravidelně schází v našem mysliveckém domě. Spolupráce jednotlivých 

OMSů v rámci kraje je velmi dobrá, spolupracujeme například při zkouškách 

adeptů. Do budoucna je nutné navázat užší vztah s Krajským úřadem Ústeckého 

kraje. 

 

Spolupráce s Magistrátem města Ústí nad Labem je velice dobrá. 

 

Prozatím je naší slabinou větší propagace myslivosti u veřejnosti a dětí. 

Obnovujeme besedy ve školách a od září snad začne fungovat myslivecká 

dětská skupina na našem OMSu. 

 

Na závěr bych rád poděkoval všem členům Dozorčí rady i Myslivecké rady za 

jejich práci a rozvoj myslivosti na našem okrese.  

Všem myslivcům i jejich rodinám přeji všem hodně zdraví a pohody a úspěšnou loveckou 

sezonu. 

 

Myslivosti zdar! 

 

Ing. Václav Šutera 

      Předseda 

OMS Ústí nad Labem 


